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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2015   § 109-120 
 

Tid: Tisdagen den 20 oktober  kl. 17.30–17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-10-23 
 

 

Emilia Bjuggren  Bo Sundin 

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 

 
 
 
Ärenden med personalrepresentation 
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§ 120 
Information och övriga frågor  
 
Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om idrottsbonusen från (M), (FP), (KD) och (C) 

samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

A. Skrivelse - Skrivelse om idrottsbonusen 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 B. - Skrivelse om idrottsbonusen 
 

I samband med budget 2012 infördes den så kallade idrottsbonusen inom ramen för 

idrottsnämnden. Idrottonusen var en del i paketet med att ta fram ett nytt idrottspolitiskt 

program med fokus på folkhälsa och breddidrott. Idrottsbonusen, liksom det idrottspolitiska 

programmet, syftade till att få fler stockholmare att börja idrotta.  

 

Sedan bonusen infördes våren 2012 har ett 30-tal föreningar sökt och beviljats idrottsbonus. 

Det tycker vi är positivt samtidigt som vi har noterat att det i huvudsak är större föreningar 

som söker idrottsbonus och ofta påminner de verksamheter som beviljas idrottsbonus om 

varandra när det kommer till vilka aktiviteter och tillvägagångssätt som tillämpas.  

 

2013 gjorde företaget Sweco, på uppdrag av idrottsnämnden, en oberoende utvärdering av 

idrottsbonusen. Resultatet visade att vissa projekt varit mer framgångsrika än andra samt att 

många verksamheter hade haft svårt att nå nya målgrupper att börja idrotta utan de som hade 

nåtts var på något sätt redan fysiskt inaktiva och såg idrottsbonusverksamheterna som ett bra 

komplement till detta.  

 

Utifrån detta anser vi att det kan finnas en poäng i att försöka bredda aktiviteterna som 

erbjuds inom ramen för idrottsbonusen. För att göra det tror vi att det är viktigt att fler 

föreningar söker idrottsbonusen.  

 

Med anledning av detta önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Hur arbetar idrottförvaltningen med att öka kännedomen om möjligheten att söka 

idrottsbonus?  

2. Vilka informationsinsatser har idrottsförvaltningen för att nå ut till fler föreningar med 

information om idrottsbonusen?  

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 
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Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  

  

 

 

Mikael Valier (KD)    Mathias Mellgren (C) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 


